

第二十八週 學校聯絡事項

1. 2024-2025 學年預註冊開始了！於5/31以前完成註冊手續學生，可減免\$50報名費。請登入您的 Gradelink帳號註冊新學年。詳細註冊程序請參考[學校網站說明](#)。如有任何註冊相關問題請電郵 registrar@sdcca-nccs.org。
2. 新學年度教科書購買辦法：
請注意所有教科書一經出售後，概不退換。
 - 普通班、雙語班和成人班美洲華語教材將由學校代購；僅接受現金或支票購書付款方式。
 - 普通班 可於4/27、5/4 預註冊兩週在辦公室現場購買及領書。
 - 雙語班和成人班 可於9/7 和 9/14 在辦公室現場購買。
 - 學分班使用之教科書，請學生依據您的級別上網訂購[教科書](#)。學分班開學日為8月31日。
3. 本學年教室開放參觀日「[Open House](#)」將於 5/4 於各班舉行，敬邀全體家長參觀學生學習成果。詳細情形請洽各班老師。讓我們一起為孩子們的學習成果喝彩！
4. 請家長為每位學生填寫一份家長問卷調查表，並於 5/4 之前交給各班老師或學校辦公室 (#703)，亦可上網填寫[電子版調查表](#)。

本週學校活動

- 8:45 - 9:15 AM 結業典禮表演練習：扯鈴。
- 9:45 - 11:30 AM @ Room 703 下學年預註冊/新生諮詢/購買美洲華語課本。
- 11 AM - 12 PM @午餐區 華語文學習中心[美食料理饗宴](#)。歡迎無預約品嚐，現場收費\$10。
- 學生商店@Room 106 學生請記得攜帶點券，此為本學年最後一次學生商店。
- SDCCA年度大會投票
- 4月28日 @文教中心 插班跳級及華語文能力測驗 [網上報名](#) (報名截止延至4/27)

近期學校活動(參考學校全年行事曆)

- 5月4日 學習成果展 / 期末考 / SDCCA年度大會投票
- 5月11日 9:25 - 12:30AM將於 Westview High School 舉行畢業典禮，敬邀全體學生及家長參加，為本學年畫下美好的句點

社區活動:

- 僑委會訂於 5月7日(星期二) 下午2:00在Harvest Evangelical Church 舉辦「[台灣美食巡迴講座](#)」。每人費用\$10，機會難得，歡迎有興趣的民眾網上報名。
- 南加州中文學校聯合會舉辦暑期露營營隊:提供9-18歲學童最好的暑期活動。活動日期 6/29-7/3;報名截止至5/15.詳情請看[海報](#)。

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 28: Weekly Bulletin

1. NCCS online registration has begun for the 2024-2025 school year! Log into [Gradelink](#) and complete the digital registration process. **Registration fee of \$50 will be waived if registration is completed by 5/31.** Contact registrar@sdcca-nccs.org if you have any questions.
2. **Shopping notes for textbook/workbook:**
Neither exchange nor refund will be allowed. The method of payment is limited to cash or check. To minimize the traffic of purchasing and registration at office room #703, the purchase window is scheduled as below:
 - **Regular** class will be on 4/27 and 5/4.
 - **CSL** and **Adult** classes will be on 9/7 and 9/14.
 - The **Credit** class students are required to purchase the [textbook](#) online; the **Credit** class will start the first day of school on August 31st, 2024.
3. Annual [open house](#) will be held on 5/4. Cordially invite parents to review students' learning progress. The class teacher can provide more details.
4. Please complete a parent survey for each student. Turn in the survey to the class teacher or Room 703 by 5/4. You may complete the survey via [online form](#).

This Week's Events

- 8:45 - 9:15 AM @Quad the Chinese yo-yo club practice for the graduation ceremony.
- 9:45 - 11:30AM @Room 703 Pre-registration/Consultation/Meizhou Chinese textbook purchase.
- 11:00AM - 12:00PM @Lunch court [TCML Cooking Demo](#). Walk-in welcome. \$10 cash only.
- Student Store @Room 106 Remind students to bring coupons. This is the last student store of 2023 school year.
- SDCCA年度大會投票
- 4/28 @Learning Center Placement test & TOCFL Speedy Screening [register](#) by **4/27 2:00 PM**.

Upcoming Events (refer to [school calendar](#))

- 5/4 Open House/ Final Exam/ SDCCA annual vote.
- 5/11 9:25 - 12:30 AM @Westview High School End-of-Year Ceremony. Sincerely invite your family and friends to participate.

SD Community Events

- OCAC will host an "[Internal Tour of Taiwan Gourmet Cuisine](#)" cooking demo class at Harvest Evangelical Church on 5/7 2-5:00 PM. It's an opportunity that comes once in a blue moon - \$10 per person. Online [booking](#).
- 6/29-7/3 SCCCS Summer Camp for children ages 9-18 stay overnight in Prado Regional Park. Please RSVP by 5/15. Please check the [flyer](#) for more detail.

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____